
Бериз Белкић: 

1. Питање постављено предсједавајућем Дома народа и предсједавајућем Представничког 

дома Парламентарне скупштине БиХ – „Да ли и друге, односно све парламентарне странке 

могу користити сале у овој згради као што је то учинио и користио СДП 29. 10. 2011. 

године под условима утврђеним Упутством о начину коришћења сала у згради 

Парламентарне скупштине БиХ?“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Реализује ли се Програм борбе против 

наркоманије и да ли је формиран тим за израду Правилника о поступку уништења дрога?“ 

 


